

Arteast Open Studio

at St.Laurent Complex Centre, Visual Arts Studio

525 Cote Street, Ottawa On, K1K 0Z8

SIGN UP FOR THE OPEN STUDIO: to be held on the 2nd & 4th Thursday of the month. \$5.00 (non refundable cash or cheque) for each studio day. Time: 10:00 am to 3:00 pm. Bring a lunch and a mug, tea is provided.

Bring your painting supplies and project. Oil painters, NO solvent clean up. Easels and work tables are available.

The studio is open to all Arteast members. It is a great opportunity for members to get together and sketch, paint or create in their chosen medium. This is not an Art Class. Informal discussions may occur when artists work together. An Arteast Co-ordinator will be on hand to answer questions about our opportunities such as upcoming meetings, shows, library displays, outreach projects etc.

Sign up by contacting the following:

Corinne Feasey: c_feasey@hotmail.com

Dorothy Zorn: dorothyaz123@gmail.com

Studio-Libre d'Arteast / Complexe St-Laurent

Notez: le studio se tient le 2^e et 4^e jeudi de chaque mois à 5\$ pour chaque jour de studio (non-remboursable). Heures : 10h à 15h.

Apportez un lunch et une tasse, le thé est fourni.

Apportez votre projet et matériel de peinture. Pour la peinture à l'huile, les solvants de nettoyage ne sont pas acceptés. Les chevalets et les tables sont disponibles.

Le studio est ouvert à tous les membres. Ce n'est pas une classe d'art. C'est une belle occasion de travailler ses propres projets avec des amies et en discuter d'une façon informelle. Une coordonnatrice d'Arteast sera présente pour répondre à vos questions des événements à venir de l'association : réunions, expositions, projets communautaires...

Merci de confirmer votre présence avec une des bénévoles suivantes :

Corinne Feasey: c_feasey@hotmail.com

Dorothy Zorn: dorothyaz123@gmail.com